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Inspreken voor burgers,  
Rondvraag raadsleden fractievolgers &  

Mededelingen college van B&W 
 
 

Resultaat van bespreking:  

 
 
Insprekers: 
De heer C. Zeevenhooven spreekt in over de effecten van bestuurscultuur naar aanleiding vna het 
rapport Patronen van politiek. 
Mevrouw H. Magré spreekt in namens wijkbewoners uit Presikhaaf over het gebruik van het MFC door 
wijkbewoners. (Hun beider bijdragen zijn in IBabs toegevoegd aan de stukken). 
 
Rondvraag  
 
Hanny van Nunen (PvdA) stelt mede namens Guus van der Laak (Arnhem Centraal) vragen over 
het gebruik van de MFC’s door wijkbewoners en het beheer en exploitatie. 
Wethouder Ron König antwoordt dat het college op zoek is naar een manier om het gebruik van de 
MFC’s te optimaliseren en de financiële tekorten terug te dringen door het opzetten van een nieuwe 
beheerorganisatie. Daarbij wordt onderzocht of en welke rol hierin is weggelegd voor het Sportbedrijf 
Arnhem en de wijkteams leefomgeving.  
De wethouder reageert, naar aanleiding van de bijdrage van de inspreker mevrouw Magré, dat de 
voorwaarden voor verhuur (dat zakelijke huurders voorrang hebben boven niet zakelijke huurders) 
opnieuw tegen het licht te houden. 
Wethouder Ron König zegt toe om voor het eind van dit jaar, gekoppeld aan het collegebesluit, een 
raadsbrief te sturen over het gebruik en de betekenis van de MFC's. 
 
Maarten Venhoek (D66) stelt vragen over de voorgestelde wijzigingen in de (bus)dienstregeling van 
Breng, waardoor op zaterdag en zondag de bus (Lijn 10) slechts 1x per uur door Heijenoord rijdt 
en na 21.00 uur helemaal niet meer.  
Wethouder Geert Ritsema geeft aan dat het college ook van mening is dat de busbediening niet mag 
verslechteren. Hierover is ambtelijk en bestuurlijk overleg met de Provincie (= concessiehouder).  
 
Susan van Ommen (D66) vraagt mede namens Martien Louwers (PvdA) en Leo de Groot (Partij 
voor de Dieren) aan de burgemeester of deze voornemens is om, naar aanleiding van berichtgeving 
dat het nieuwe kabinet een aantal gemeenten de mogelijkheid wil bieden om een proef met legale 
wielteelt te houden, Arnhem aan te melden als proefgemeente. 
Burgemeester Ahmed Marcouch zegt toe dat hij, de bereidheid van Arnhem om deel te nemen aan 
de proef, kenbaar zal maken zodra de gelegenheid zich voordoet. 
 
Eric Greving (PvdA) stelt mede namens Arnhem Centraal vragen over de beoogde uitbreiding van de 
Lidl supermarkt in Elderveld. Zijn vragen gaan met name over de inhoudelijke afwegingen die het 
college heeft gemaakt ten aanzien van de uitbreiding en de wijze waarop het college hierover met de 
omwonenden heeft gecommuniceerd. 
Wethouder Geert Ritsema geeft aan dat er een voorlopig koopcontract is getekend onder 
voorbehoud van een omgevingsvergunning. Er is overleg met omwonenden, kader daarbij is het 
bestemmingsplan. 
 
Toezegging: 
Wethouder Ron König zegt toe om voor het eind van dit jaar, gekoppeld aan het collegebesluit, een 
raadsbrief te sturen over het gebruik en de betekenis van de MFC's. 
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Videoverslag 
Het videoverslag van dit agendapunt is te bekijken via de website http://arnhem.raadsinformatie.nl/ 
 
De raadsadviseur,      De voorzitter, 
E.J.S. Dirksen       A. Marcouch 
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